
Groene Oase bewonersbijeenkomst, Piramide 22-02-2024 
‘Rust, veiligheid en schoonheid’ 
 
aanwezig:  
leden werkgroep Groene Oase: Esther, Vincent, Lot, Henk, Daan, Frieda (notulen),  afwezig: Kyra 
19 bewoners van Nieuwe Westerdokstraat, Haarlemmer Houttuinen en Buiten Brouwersstraat 
 
Esther verwelkomt en geeft een inleiding m.b.t. de plannen van groep Groene Oase. In 
september ’22 kondigde de gemeente Amsterdam aan het gebied van de Piramidespeeltuin 
opnieuw te willen ontwikkelen, wat willen wij als buurt? Er is een ‘droomsessie’ met bewoners 
gehouden waarvan de uitkomst ‘een groene oase’ was. Dit idee is uitgewerkt en begin 2023 aan 
de bewoners en gemeente gepresenteerd.  
In november 2023 was er een voorlichtingsbijeenkomst van de gemeente,  waar veel bewoners 
aanwezig waren, over de toekomstplannen, met name t.a.v. de plannen rond het slopen van de 
Piramide en de bouw van een buurtkamer op de kop van de speeltuin. (zie presentatie nieuwbouw 
Piramide/Boomklok op de website: groeneoase.amsterdam).  Tevens werd gediscussieerd, over 
de voetbalkooi waaruit bleek dat er vanuit de bewoners veel weerstand tegen was. Hierdoor lijkt er 
bij de gemeente het besef gekomen dat er behoefte is aan veel meer rust. De stem van de 
bewoners is dus heel belangrijk om het plan van de groene oase voor elkaar te krijgen! 
 
Voorstelrondje, de Groene Oase-leden geven hun motivatie om zich in te zetten voor het plan om 
van de oude speeltuin een mooie plek te maken. 
 
Vincent geeft een toelichting bij de inhoud van de website van de Groene Oase. De gemeente is 
nu vooral bezig met de vervanging van de Piramide, nog niet zozeer over de herinrichting van het 
verdere gebied. Wij willen daar over nadenken en niet afwachten waar de gemeente mee komt. In 
de website geven wij onze visie op de toekomst. 
Website: historie van de buurt, ook nuttig voor meewerkende ambtenaren voor wie dit nieuw is. 
De website is op ideeenniveau, niet op uitwerkingsniveau. Wij hopen dat gemeente dit meeneemt 
als het gebied herontwikkeld moet worden en dat wij betrokken worden in de mogelijkheden en 
uitvoering.  
De site geeft een beeld van de geschiedenis van de buurt, de problemen die er nu leven (overlast, 
verloedering) en hoe de werkgroep de groene oase voor zich ziet. Ambitie is om de ziel in de buurt  
terug te laten komen, die er in de jaren ’70 uitgesloopt is. 
Tevens worden op de site verslagen van overleggen met de gemeente en bewoners-overleggen 
gezet, blijft ‘m lezen!!.  
Je kunt via de site ook reageren op onze ideeën. Laat weten wat je van de visie vindt. Het is nog 
een conceptuele versie, zitten we op de goede weg? 
 
 
Discussie en opmerking 
- In de flat is er meer sprake van overlast dan aan de kant van de Haarlemmer Houttuinen 

(oudbouw). 
- Het algemeen gemeentebeleid is meer rust en vergroening in de stad. Maar ze wil ook ruimte 

voor sport en spel.. Dit is een probleem waar we wat mee moeten doen want de overlast 
erdoor is te belastend voor veel bewoners. 

- zorg: hangplek blijft, als er geen hoog hek omheen komt. Geluid, viezigheid, bankjes onder de 
slaapkamerramen. Dit probleem is nu niet echt aan de orde, het zal in de uitvoeringsplannen 
meegenomen moeten worden. Deskundigen moeten bepalen hoe dit het best voorkomen kan 
worden.  

- unaniem: visie prachtig. Over de uitvoering wordt nog gepraat; 
- is het idee niet te idealistisch? Als werkgroep willen hoog inzetten. De gemeente wil nu de 

speeltuin aanpakken, een goed moment voor verandering en verbetering; We hebben nu 
randvoorwaarden geformuleerd en hopen dat de gemeente daarin meegaat, zijn er 
randvoorwaarden die je mist? Meld dit dan via de website 

- wie wil geen voetbalkooi? een paar aanwezigen willen wel een klein veldje, de meesten niet 
meer zoals het nu is, geeft veel te veel overlast qua geluid, randverschijnselen (bv lawaaierige 
groepen) en populatie.  

- is de visie misschien te romantisch? Er lopen in de buurt veel jongeren rond die niet benoemd 
worden in het document. Het is realiteit, ze zijn hier. 

https://www.groeneoase.amsterdam/info/?u=0C7B1671
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- Iedereen is welkom! Kinderen die spelen, niet sporten, passanten etc. 
- 1 bewoner geeft aan dat voetbalkooi voldoet aan behoefte in de buurt. Wordt erkend, maar 

deze plek is daar niet geschikt voor.  
- tuin van gevel tot gevel? Is over nagedacht, de vraag is of het mogelijk is maar als er een kans 

is dan zou dat mooi zijn. Maar dit is deel van het ontwikkelplan, meer voor professionals. 
 
Huidige ontwikkelingen vanuit gemeente: 
-   Er lopen al wat contacten tussen de gemeente en de werkgroep. Esther heeft onlangs een 

gesprek gehad met Jeroen Dijk, Ambtelijk Opdrachtgever namens de gemeente: de gemeente 
heeft onderzoeksopdracht gegeven aan Speelplan, over nut en noodzaak voetbalkooi, 
wenselijkheid op deze plek, overlast, alternatieven in de buurt. De locatie van het nieuwe 
gebouw lijkt ook weer ter discussie te staan (!?), mn ivm combinatie. voetbalkooi 

- Er komt een geluidsmeting. 
- Nieuwe omgevingsmanager is Jeroen de Groot, hij wordt het aanspreekpunt voor de buur en 

moet een participatieplan opstellen. Locatie van het gebouw i.v.m. zichtlijnen (zicht houden op 
spelende kinderen en voor controle door politie). 

- In maart ’24 komt er, misschien, een nieuwe bewonersbijeenkomst door gemeente 
georganiseerd o.a. over participatieplan. 

- Er is contact met stadsdeelbestuurders maar niet met die van de centrale stad. Lotte Terwel is 
de spil maar de wethouder/gemeenteraad beslist. 

- Functie nieuwe gebouw: Buurtteam, nu op Herenmarkt, en Huis van de Buurt/Dock. 
- de gemeente heeft budget voor zowel een nieuw gebouw als vernieuwing speeltuin; 
- gemeente is blij dat de buurt meedenkt en dat ze op ons kunnen reageren, zodat het een 

soepel proces wordt. Daarom belangrijk om nu al over de voetbalkooi te praten. 
 
Vervolg: 
Mogen we ook namens de aanwezigen de Visie zo doorsturen aan de gemeente? Ja. 
We zijn nu een kleine groep die zich heeft gebogen over ideeen. Vraag aan aanwezigen: Kunnen 
wij namens de buurt spreken naar de gemeente toe? Ja, we kunnen de (aanwezige) bewoners 
vertegenwoordigen. 
Dit betekent overigens niet dat wij beslissingen namens de buurt willen nemen, Als er plannen of 
besluiten voorgelegd moeten worden namens de gemeente moet zij dit zelf voorleggen aan de 
buurt. 
Oproep: als er mensen willen participeren in de werkgroep, meld je dan aan: een nieuw lid meldt 
zich: Liesbeth, bewoner flat 
 
 
Communicatie 
- Wij proberen de buurt zoveel mogelijk te informeren via de website en nieuwsbrieven. Er zijn 

al veel mailadressen verzameld van de flatbewoners (oa via bewonerscommissie), van de 
Haarlemmer Houttuinen jammer genoeg, ondanks oproepen hiertoe, minder.  

- Als de gemeente meer plannen heeft zal er weer een bijeenkomst worden georganiseerd voor 
bewoners, belangrijk dat er veel mensen komen. Hou de website in de gaten!! 

 
Geopperd wordt ook e.e.a. te publiceren in buurtkrantjes, van het stadsdeel en Gouden 
Realkrantje; Tevens wordt geopperd de pers (bv AT5) in te lichten. Op dit moment nog wat vroeg, 
maar nemen wij zeker mee.  
 
Tip 
Dinsdag 27-2-2024, van 19u00 tot 21u00,organiseert de gemeente weer buurtgesprekken in de 
posthoornkerk. Daar is ook een gesprekstafel over de Piramidespeeltuin. Laat je stem daar horen!! 
 
Oproep: zet je naam op de mailinglist via de website , geef aan of je het met de visie eens/oneens 
bent en nodig buren uit hetzelfde te doen! 
 
 
 

https://www.amsterdam.nl/stadsdelen/centrum/buurtgesprekken-centrum-west/haarlemmerbuurt-westelijke-eilanden/
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